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Protokół nr 42/2014 
posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 17 lutego 2014 r. w godz. od 1530 do 1550 

w sali nr 26 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach. 
 
 
Obecni Członkowie Komisji: 
1/ Dorota Jabłońska   − przewodnicząca Komisji,  
2/ Anna Ruszewska  − wiceprzewodnicząca Komisji, 
3/ Agnieszka Barszczewska, 
4/ Józef Kimera, 
5/ Janusz Krzesicki, 
6/ Adam Ołowniuk, 
7/ Zdzisław Koncewicz,  
8/ Sławomir Szeszko.  

 
W posiedzeniu udział wzięli:   
1/ Marek Buczyński  − Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 
2/ Teresa Mazur  − Miejski Rzecznik Praw Konsumenta 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
 Posiedzeniu przewodniczyła Dorota Jabłońska, która powitała zebranych  
i przypomniała, Ŝe porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. 

 Członkowie Komisji nie mieli uwag, wobec czego został przyjęty następujący 
porządek posiedzenia: 
 
1. Przyjęcie protokołu posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach nr 41/2014 z dnia 20 stycznia 2014 r. 

2. Sprawozdanie Miejskiego Rzecznika Konsumentów w Suwałkach z działalności za 
okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2013 r. 

3. Wolne wnioski. 
 

Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  
Rady Miejskiej w Suwałkach nr 41/2014 z dnia 20 stycznia 2014 r. 
 
Dorota Jabłońska poinformowała, iŜ protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa został napisany i zapytała radnych o ewentualne uwagi  
i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdziła, Ŝe protokół został 
przyjęty przez Komisję. 
 
 
Ad pkt. 2 
Sprawozdanie Miejskiego Rzecznika Konsumentów w Suwałkach z działalności za okres 
od 1 stycznia do 31 grudnia 2013 r. 
Sprawozdanie… stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Marek Buczyński zreferował przedłoŜone Sprawozdanie… 
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Sławomir Szeszko zaproponował, aby została przeprowadzona akcja informacyjna dotyczącą 
zakupów na organizowanych przez róŜne firmy pokazach. Większa świadomość 
społeczeństwa na temat sprzedaŜy bezpośredniej, pozwoli uniknąć nieprzyjemnych sytuacji 
oraz interwencji Miejskiego Rzecznika Praw Konsumentów. 
 
Teresa Mazur poinformowała o zaplanowanej audycji radiowej w radiu 5. Nadmieniła,  
Ŝe sprzedaŜ bezpośrednia jest dopuszczalną przez prawo formą sprzedaŜy.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego Sprawozdanie Miejskiego 
Rzecznika Konsumentów w Suwałkach z działalności za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 
2013 r. zostało przyjęte. 
 
 
Ad pkt. 3 
Wolne wnioski. 
 

Wniosków nie zgłoszono, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 
Przewodnicząca podziękowała zgromadzonym za udział i zamknęła posiedzenie.  
 
 Na tym protokół zakończono. 

 
 

Przewodnicząca Komisji 
Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
    

   Dorota Jabłońska 
Protokołowała:  
 

Dorota Plaga 

Pracownik w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


